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Geachte mevrouw Roos-Andriesse,

U stelde op L6 maart 2O2Onaar aanleiding van de collegebrief van 13 maart jl. inzake de maatregelen

rond het coronavirus artikel 36 RvO-vragen. U stelt het volgend e: " De inhoud van deze brief wos de 72e

bekend. Mow: op dot moment was duidelijk dot de raadsvergaderingen en bijeenkomsten geen doorgong
konden vinden. Woorom don toch die vergadering loten doorgoon op die ovond terwijl van diverse

konten ook wos oongedrongen hiervon of te zien. lk wos niet de enige persoon die dat vroeg. Van

meerdere kanten heb ik vernomen dot dit ongewenst wos en dot men dit ols risico zog." ln deze brief
leest u de reactie van het college.

Vragen
"Waorom niet deze brief direct op de 72e verstuurd VOORAFqoond aan de vergodering?
Het was die middag ol bekend wot de moatregelen waren van de minister president. Het is de

verantwoordelijkheid van de burgemeester met dit soort aankondigingen die zeer serieus zijn niet te
wachten maar DIRECT te handelen. De burgemeester liet de griffier weten dat de meerderheid von de

raod vond dot de vergadering door moest goan. Of woorden van gelijke strekking."

Antwoord
De maatregelen in het kadervan hetcoronaviruszijn op t2maart2O2O,in de loopvan de middag, door
de minister president bekend gemaakt. Het kabinet vaardigde daarbij een verbod uit voor bijeenkomsten
of evenementen rnet meer don 700 personen. Binnen zeer korte termijn moest vervolgens besloten

worden over het al dan niet doorgaan van de raadsvergadering die avond. Daarbij moest tevens worden
afgewogen dat er een belangrijk besluitvormingspunt op de agenda stond en het niet meer mogelijk was

om aan belanghebbend publiek een afgelasting van de raadsvergadering bekend te maken.

De burgemeester en de griffie hebben alle fracties via hun fractievoorzitters geconsulteerd hoe hiermee

om te gaan. Een ruime meerderheid heeft de voorkeur uitgesproken om de raadsvergadering door te
laten gaan. Op basis van de opvatting van een meerderheid van de raad en het kabinetsbeleid, is

vervolgens besloten om de vergadering van'J.2 maart 2O2O door te laten gaan.
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Ten behoeve van de veiligheid werd de publieke tribune gesloten en konden belangstellenden de
vergadering via een groot scherm in de publiekshal volgen. De zitplaatsen waren - conform
voorgeschreven kabinetsbeleid - op gepaste afstand van elkaar geplaatst.

Bij aanvang van de vergadering - bij vaststelling van de agenda - heeft overigens geen van de fracties
bezwaar gemaakt om de vergadering te doen plaatsvinden.

De collegebrief is pas een dag later, na intern crisisberaad op L3 maart, tot stand gekomen.

Met vriendelijke groet,
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